
EENLokaal

Onze raadsleden:
Nanette Ramaekers, Leon van den Beucken, Bram 
Beurskens (fractie voorzitter), Ergün Cangir, Lonneke 
Janssen, Duran Yildiz, Tuğba Özkaya en Luud Pieko

EENLokaal organiseert in 2024 inloopavonden vanaf 19:30. 
Kom langs, praat met onze raadsleden en laat weten wat er leeft in je wijk 
en wat er nog gedaan moet worden. Wij zorgen voor de koffie, thee en vlaai! 
Maandag 4 maart in de Egelantier in Blerick. Dinsdag 19 maart in de Witte 
Kerk in Venlo-Noord. Maandag 29 april in de Dörpel, Venlo-Oost. Donderdag 
11 april bij de Glazenap, Tegelen. 

Blerick. 
Dankzij inzet van Leon van den Beucken wordt het “onhandige” fietspad aan 
de Pontanusstraat opnieuw ingericht.

Met “Uit de Raad Geklapt” doen wij verslag van de behandeling van raads-
voorstellen. 
Via de koppeling https://gemeenteraad.venlo.nl/vergaderingen/ kun je de 
vergadering volgen of terugkijken.

Woensdag 28 februari. Vanavond werden raadsvoorstellen, een raadscon-
sultatie en twee moties behandeld. 

Bijna de gehele Raad is blij met de plannen van de herinrichting van het 
Trefcenter.

Venlo ontvangt een subsidie van ruim 14 miljoen uit Den Haag om de Geres-
straat in de Vastenavondkamp in Blerick aan te pakken. In totaal wordt de 
gemeenteraad gevraagd in te stemmen met 38 miljoen. Onze fractievoorzit-
ter Bram Beurskens is blij dat we eindelijk aan de slag gaan met deze 
aandachtswijk en vraagt om op de hoogte gehouden te worden van de plan-
nen. PvdA vindt het nu niet beschikbaar hebben van duidelijke plannen een 
kwalijke zaak en spreekt daar de wethouder op aan. Veur Groët Venlo vraagt 
om meer inzicht en om de woningbouwcorporaties volop te betrekken bij de 
ontwikkeling van de plannen. D66 stemt in, niet dankzij de inbreng, maar 
ondanks de bijdrage van de wethouder. GroenLinks vraagt net zoals de PvdA 
om een toezegging over verduidelijking van de plannen. VVD sluit zich daar-
bij aan. CDA heeft geen woordmelding. Het verzoek van de Raad om inzicht 
te krijgen in de plannen wordt door onze wethouder Jacques Smeets geho-
noreerd en binnenkort wordt Raad geïnformeerd over de inhoud van de 
aanvraag voor de subsidie. De burgemeester assisteert de wethouder bij de 
verdere beantwoording en er wordt geen amendement ingediend. D66 is 
boos maar stemt met de rest van de gemeenteraad voor het voorstel, we 
kunnen aan de slag!

Er is meer subsidie aangevraagd in de sociale basis en bij cultuur en 
daarom heeft de raad eind vorig jaar ruim drie ton extra toegekend. Het 
raadsvoorstel is een hamerstuk maar Luud Pieko heeft nog een korte woord-
melding waar hij aandacht vraagt voor een integrale aandacht bij het college 
tussen subsidieaanvragen, de herijking van de gemeenschapaccommoda-
ties en het proces naar een nieuwe opzet van vrijwilligersbeleid. 

Bij de raadsconsultatie over het Warmtenet Hagerhof en omgeving wordt 
een motie ingediend door GroenLinks, EENLokaal, VVD en Denk om een 
onderzoek te starten naar een mogelijke leningsregeling voor de hoge 
kosten voor de aansluitkosten op het warmtenet bij particuliere woningen. 
De wethouder omarmt de motie.

Wil je graag meedenken en meedoen met
EENLokaal?
Graag! Er zijn veel manieren om ons werk te 
steunen. Informeren kan geen kwaad. Je kunt ook 
meehelpen met kleine dingen, zonder grote 
verplichtingen. Of word lid: www.eenlokaal.nl Voor 
andere vragen over bijvoorbeeld leefbaarheid, 
kunt je terecht bij info@eenlokaal.nl

1 maart 2024


